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Bestyrelsens beretning 2017. 
 R

B
U

 aktiviteter. 
x 

Bestyrelsen startede m
ed konstituering ud fra de æ

ndrede 
vedtæ

gter og fordeling af de praktiske opgaver. 
x 

R
engøringsdag i novem

ber m
ed god opbakning fra klubberne. 

x 
Første større opgave var nedsæ

ttelse af en arbejdsgruppe, der 
skulle kom

m
e m

ed et bud på forbedring af forholdene i Bridgehuset. 
x 

På klublederdagen prim
o februar blev vi introduceret i brug af 

hjertestarteren og afprøvning af nye stole. Efter frokosten stod 
program

m
et på bridgeturnering. 

x 
D

om
kirkebyens Bridgem

esterskab prim
o m

aj fik god tilslutning. 
x 

Ekstra ordinæ
r generalforsam

ling den 3. m
aj blev gennem

ført m
ed 

æ
ndringer af vedtæ

gterne og indkøb af nye stole på dagordenen. 
 

R
oskilde K

om
m

unes projekt for K
ildegårdens om

råde.  
x 

Kom
m

unens arbejde på Kildegården har givet os store udfordringer 
ikke m

indst m
ht. adgangsforholdene, parkeringsm

uligheder og i 
septem

ber/oktober m
anglende varm

e i Bridgehuset. 
x 

D
en ekstra p-plads er under etablering og forventes klar til 

ibrugtagning i løbet af 2-3 uger. 
x 

Arbejdet på om
rådet forventes ikke afsluttet i indevæ

rende 
bridgesæ

son. 
 

Ventilation / handicap venlig adgang.  
x D

en nedsatte arbejdsgruppe indstillede at søge R
oskilde Kom

m
une 

om
 m

idler til etablering af ventilationsanlæ
g til 1. salen. Ansøgningen 

blev bevilget og i løbet af som
m

eren blev anlæ
gget installeret. D

et 
blev sam

tidig gjort klart for os, at kom
m

unen på nuvæ
rende tidspunkt 

ikke vil bevilge m
idler til handicap lift/elevator til 1. salen. 

 N
ye stole.  

x Klubberne besluttede på den ekstra ordinæ
re generalforsam

ling at 
indkøbe nye stole til Bridgehuset til sæ

son starten i septem
ber. D

e 
gam

le stole blev givet til Frivillige C
enteret. Stolene er behagelige at 

sidde på. Vi m
angler nu at få filtdupper på alle stole på 1. salen, så vi 

undgår ”torden bulder” i stuelokalet. 
  B

ridgehuset. 
x R

engøring af gulvet blev foretaget af R
oskilde Kom

m
une inden 

sæ
sonstarten i forbindelse m

ed udskiftning af stolene.  
x Klubberne har givet en stor hjæ

lp m
ed at fjerne de gam

le stole og 
stille de nye stole på plads. 

x N
y router til Bridgehuset blev indkøbt 

x N
ye døre er bestilt til udskiftning af ”vognporten” i stuelokalet. 

x Låsen på yderdøren er autom
atiseret for at undgå ”åben” dør. 

x G
enerelt - så oplever vi af og til at m

an glem
m

er oprydning i huset 
efter en spilledag/aften, at slukke for ventilationsanlæ

g og com
puter til 

kortlæ
gning. 

 
Sam

arbejde. 
x D

et er vigtigt m
ed et godt sam

arbejde im
ellem

 klubberne for at sikre 
og fastholde det flotte m

edlem
stal, vi har i R

oskildes bridgeklubber. Vi 
er 11 forskellige klubber og jeg tror det er styrken for os i R

oskilde, da 
klubberne har forskellige am

bitioner og niveau.  
x M

en som
 altid skal der væ

re m
indst 2 parter til et sam

arbejde. 
x R

BU
 opfordrer klubber m

ed undervisning til at inform
ere kursisterne 

om
 de m

ange klubber, og kursisternes m
uligheder for at spille der. 

 Tiltag/opgaver frem
adrettet. 

x N
y brugsaftale m

ellem
 R

BU
 og R

oskilde Kom
m

une. D
en nye aftale 

løber frem
 til udgangen af 2021 m

ed sam
m

e vilkår som
 nu. 

x D
er er et udbredt ønske om

 udskiftning af spillebordene. Bestyrelsen 
har udarbejdet et forslag, som

 vi behandler senere i dag. 
x G

ulvet i stuelokalet er godt slidt efterhånden, og træ
nger til en ny 

belæ
gning. 

 
B

estyrelsesm
øder. 
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Vi har holdt en del m
øder, og jeg takker bestyrelsen for sam

arbejdet i 
det forgangne år. Vi har forskellige holdninger i bestyrelsen, hvilket 
egentlig afspejler klubbernes forskelligheder.  

På bestyrelsens vegne  
Poul G

. Larsen  
Roskilde, den 25.10.2017 


